
 
 

 

ACTA CONSELL DE MEDI AMBIENT I SOSTENIBILITAT 
 

 
1. Benvinguda  

 

L’Alcalde Isaac Salvatierra, dona la benvinguda aquest Consell de Medi Ambient. 

2. Aprovació de l’Acta anterior 

 

L’Alcalde Isaac Salvatierra, dona per aprovada l’acta anterior. 
 

3. Actualització de la situació de sequera (accions / restriccions) 

 

L’Alcalde Isaac Salvatierra, exposa la informació relativa a la situació actual de sequera. Informa 
sobre les dades de l’ACA en quant a consums. També comenta sobre dos sancions que s’han 
estat tramitant per consum excessiu d’aigua. El consum màxim establert en la situació vigent 
d’emergència I és de 200 litres habitant i dia.   
 

Data realització          12 de MARÇ 2024  Versió document  Vers. 01 
      

Hora inici / final  19:05 h 20:34 h  Data redacció  
20 de maig 2024  

revisió 07 de juny 2024 
      

Assistents i representants  Ordre del dia 
      

• Isaac Salvatierra- Alcalde 

• Núria Amado – Regidora d’urbanisme 
sostenible i espai públic  

• Sergi Manzanares – Regidor d’acció 
climàtica i esports 

• Olga Llobet – Tècnica de Medi Ambient 

• Toni Tubau  - Tècnic mitjà de Medi 
Ambient 

• Toni Campmajó - Agent Cívic Ambiental 

• Empar Cortés – Oficina d’educació 
ambiental 

• Anna Toffoli – Informadora del Parc de 
Serralada de Marina 

• Ramon Codina – Veí de Tiana 

• Sebastià Carrión – Veí de Tiana I 

Greennova 

• Georgina Aixelà – Grup d’astronomia 

• Francesc Giró – Associació de propietaris 
forestals de la serralada litoral central 

• Enric Monreal –  Grup d’astronomia 

• David Hernampérez – Tiana actua  

 

1. Benvinguda 

2. Aprovació de l’Acta anterior. 

3. Actualització situació sequera (accions / 

restriccions)  

4. Presentació accions relacionades amb els 

gestors energètics d’equipaments  

5. Presentació accions relacionades amb 

prevenció d’incendis 2024  

6. Activitat Plantada popular: Planta't contra la 

sequera (APS)  

7. Precs i preguntes. 

 



 
El proper dia 1 d’abril es farà la reducció de pressió del cabdal d’aigua per la nit de 00 a 6h 
del mati i no causarà afectacions als veïns i veïnes. 
  
Sebastià Carrión, comenta que a les seves factures no apareix el seu consum real, sinó moltes 
vegades el que hi apareix son estimacions. 
 
En Ramon Codina, exposa que el consum d’aigua de Tiana, gairebé tot correspon al que 
consumim els veïns i veïnes, ja que no hi ha empreses que facin un gran consum. Comenta 
que costa de trobar la informació sobre la sequera a la pàgina web del Ajuntament. 
 
L’Alcalde Isaac Salvatierra, informa que es calcula que hi ha aproximadament un 15% de 
pèrdues, i dona indicacions sobre com poder trobar la informació relativa a la sequera dins la 
web de l’Ajuntament. 
 
 

4. Presentació accions relacionades amb els gestors energètics d’equipaments 

 
L’Alcalde Isaac Salvatierra, dona pas a la Idoia, per tal que presenti l’estat de la qüestió sobre 
els gestors energètics. L’Olga Llobet, puntualitza demanant la col·laboració al projecte d’en 
Sebastià Carrión. 
 
La Idoia, explica el projecte d’ambientalització en general, consum energètic i residus la feina 
que s’ha estat realitzant i les accions que queden pendents. S’està treballant en poder donar 
d’alta a tots els gestors energètics a la plataforma e-distribución per tal de que puguin 
consultar el seu consum en temps real. També es comenta que es podrien realitzar possibles 
petites reformes, inversions com leds o interruptors nous. S’està treballant en elaborar un 
document resum pels gestors energètics i una guia.  
 
L’Alcalde Isaac Salvatierra, comenta també que cal acabar de comprovar quina és la generació 
de les plaques fotovoltaiques de cada edifici municipal on estan instal·lades per mirar quins 
edificis son mes eficients, quins amb les plaques es cobreix consum i en quins generem 
excedents. 
 
Olga Llobet informa sobre les actuacions del PAESC. 
 
L’Alcalde Isaac Salvatierra, exposa que hi ha un projecte de millora per la coberta del pavelló. 
 
En Ramon Codina, vol saber el total de cobertes fotovoltaiques que existeixen i les que es 
podrien realitzar, com als locals de Cals Frares. 
 
L’Enric Monreal, comenta la idea de poder recollir aigües pluvials de les teulades per poder 
aprofitar-la. 
 
En Sebastià Carrión, pregunta si es sap quins son els edificis municipals que mes gasten. 
 
Francesc Giró, comenta que les lluminàries del camp de futbol fan molta Il·luminació. 
 
Enric Monreal, comenta que ho han estat parlant amb els Regidors corresponents i que s’està 
resolent aquest tema donat que també genera interferències per les observacions que realitza 
el grup d’astronomia. 
 



 
L’Alcalde Isaac Salvatierra, agraeix la participació de tots els gestors energètics dels 
equipaments que estan implicats en aquest projecte i comenta que es continuarà treballant 
en la línia de poder reduir el consum energètic i la despesa. 

 

5. Presentació accions relacionades amb la prevenció d’incendis 

 

En Toni Tubau, comenta que es va crear un grup de treball sorgit de membres del Consell de 
Medi Ambient per de tractar accions relacionades amb la prevenció d’incendis. A partir del 15 
de març fins al 15 d’octubre ja no es poden fer cremes ni activitats que puguin provocar 
incendis. Si es volen realitzar cal sol•licitar-se autorització al Departament d’acció climàtica . 
alimentació i agenda rural. L’Ajuntament no és qui autoritza aquest tipus d’activitats. 

L’Olga Llobet, comenta que el pla de vigilància per risc d’incendis vinculat a la Diputació 
s’inicia el 15 de maig. 

En Toni Tubau, comenta que del 15 de juny al 1 de setembre es podran trobar els guardes 
fent inspeccions a la zona de parc per informar de les limitacions d’activitats a la gent que 
localitzin i detectar abocaments o infraccions. 

Olga Llobet, comenta les feines que es realitzaran en el marc del PPU (prevenció a les 
urbanitzacions). Enguany s’actuarà a Costes Vessants i Mas Ram. També en el marc del PPI es 
realitzaran arranjaments de camins. 

L’Alcalde Isaac Salvatierra, informa que s’hauran de realitzar accions abans de Sant Joan donat 
que està tot molt sec. 

En Sebastià Carrión, comenta que moltes vegades els bombers no saben ni per quins camins 
accedir a punts de muntanya. 

Sergi Manzanares, informa que la Diputació ha confirma que els bombers tenen les rutes 
d’accés als camins de muntanya marcades i que justament son on s’actua i es realitza els 
manteniments corresponents. 

 

6. Activitat plantada popular “Planta’t contra la sequera” APS 

 
L’Alcalde Isaac Salvatierra, explica que enguany es farà una activitat de plantada popular 
diferent, i on l’objectiu serà conscienciar la població en temps de sequera. La data escollida 
es el proper 28 d’abril. 
 
En Toni Tubau, comenta que aquesta activitat s’ha vinculat al projecte d’aprenentatge i servei 
de l’institut i hi participaran 25 alumnes de l’institut. 
 
Francèsc Giró, comenta la possibilitat de desenvolupar un projecte “adopta un arbre”,  tambñe 
comenta que es podria fer alguna acció amb el Parc de la Serralada Marina i els seus voluntaris 
com l’eliminació de vegetació exòtica. Farà aportació de documentació. 
 
En Ramon Codina, creu que apadrinar un arbre seria bona idea, pel dia que es faci plantada. 
 
L’Alcalde convida a tots els assistents a participar d’aquesta activitat on a més a més 
d’activitats infantils i tallers hi haurà xerrades i activitats per adults. 
 

7. Precs i preguntes 



 
En David Hernampérez, pregunta pel Catàleg de patrimoni del CAUT, caldria deixar per escrit 
el tipus d’arbrat viari i també el tema il·luminació a la via pública a tot el municipi als parcs i 
jardins públics i la possible afectació a la resta de veïns. 
 
Enric Monreal, comenta que la contaminació lumínica afecta més a les espècies nocturnes que 
a les diürnes. 
 
L’Alcalde Isaac Salvatierra, comenta que amb el tema dels arbres, s’ha estat treballant per tenir 
un inventari de tot l’arbrat públic.  En aquest inventari hi apareixen les diferents espècies 
d’arbrat, les baixes d’escocells buits, arbres morts... Pel que respecte a  l’arbrat privat s’aplica 
el que regula la ordenança fent servir la Norma Granada i segons l’informe de l’Enginyer de 
Forest.  
 
En Toni Tubau, comenta que, per replantar els Escocells buits hi ha una partida de 50.000€, 
que ve dels pressupostos participatius, però que actualment, amb les condicions actuals de 
sequera, no te sentit dur a terme donat que no es podran mantenir els primers anys de 
plantació. 
 
En Francesc Giró, fa referencia al tema del soroll. Comenta que es va actualitzar la normativa 
respecte el soroll i que els caps de setmana hi ha la prohibició de realitzar feines amb 
maquinària de motor precisament pel tema del soroll que generen. 
 
L’Alcalde Isaac Salvatierra, informa que hi ha un pla de salut, hi que també existeix la ordenança 
de soroll i on queda regulat tot el tema dels soroll que poden fer cotxes i motos. 
 
En Sebastià Carrión, comenta que pujant de l’Alegria a Can Nolis, hi ha abocaments i restes 
vegetals. 
 
La Regidora Nuria Amado, informa que s’han enviat diferents requeriments sancionadors a Can 
Nolis i Can Parra pel tema dels abocaments. 
 
L’Enric Monreal, comenta que al carrer telèfon amb Passeig de la vilesa hi ha unes obres i que 
realitzen abocaments d’electrodomèstics i bosses, dintre de la mateixa obra. 
 
En David Hernampérez, comenta que cal endurir les ordenances municipals per poder 
sancionar a la gent que ho fa malament. 
 
En Sebastià Carrión, pregunta per les eines de que disposa l’Ajuntament contra aquests 
abocaments i tema sancions. 
 
En Francesc Giro, comenta que a Can Cirera han tret camions i camions plens d’abocaments 
que realitza la gent. 
 
En Ramon Codina, pregunta per la biblioteca de les coses, li costa trobar a la pàgina web la 
informació concreta sobre activitats i préstecs. 
 
En Toni Tubau, informa sobre les activitats que es realitzen els segons dissabtes de cada 
mes en el marc de la biblioteca de les coses. El dissabte de març el taller de sabó. 
  
En David Hernampérez, comenta que cal ampliar base de voluntaris de la Biblioteca de les 
coses, per fer fotos o recollir objectes... es reben moltes donacions, es planifiquen tallers i 



 
activitats si hi hagués més gent implicada es podria descarregar en Toni Tubau. També  
sol·licita fer acreditacions per els membres de la biblioteca de les coses perquè puguin 
accedir a la biblioteca sense problemes. 
 
L’Alcalde Isaac Salvatierra, informa que es farà aquesta acreditació per als voluntaris de la 
biblioteca de les coses. 
 
En Toni Tubau, informa que com a dada curiosa l’objecte mes demandat ha estat la 
destructora de papers i les taules plegables. 
 
L’Alcalde dona les gràcies per la participació i es dona per finalitzada la sessió de Consell de 

Medi Ambient a les 20:34h. El proper Consell de medi ambient serà el proper dimarts 11 de 

juny. 

 


